
Okul Güvenliği
Toplantısı Düzenlendi

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde, okullarda güvenliğin

artırılması amacıyla Kaymakam
ErdinçDolu başkanlığında "Okul
Güvenliği Toplantısı" gerçekleş-
tirildi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’de bir içerik üre-
ticisinin arkadaşıyla birlikte

bisiklet üzerinde fırsatçılarla ilgili
çektiği video, sosyal medya üze-
rinde büyük beğeni topladı.

� Sayfa 3’te

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sindeGültenAli ZiyanAna-

dolu Lisesi öğrencileri, sosyal
sorumluluk bilinciyle anlamlı bir
etkinliğe imza a�ı.

� Sayfa 5’te...

Osmaniye İl Sağlık Müdürlüğü koordinasyonunda, anne ölümlerini azaltmak ve anne
sağlığını iyileştirmek amacıyla "Sektörlerarası İş Birliği Toplantısı" düzenlendi. Halk

Sağlığı Hizmetleri Başkanı Uzm. Dr. Ersin Peker başkanlığında gerçekleşen toplantıya, İl Milli
Eğitim Müdürlüğü, Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı Müdürlüğü, İl Müftülüğü ve Os-
maniye Belediyesi’nin yöneticileri katıldı.Toplantıda, 2009 yılında başlatılan Acil Obstetrik
Bakım (AOB) Programı kapsamında, gebelik sürecinde, doğum sırasında ve doğum sonrası ilk
42 gün içinde anne ve fetüs hayatını tehdit eden durumlara karşı alınacak önlemler ele alındı.
Sağlık hizmetlerine erişimi artırmak, anne sağlığını koruyucu ve geliştirici çalışmaları güçlen-
dirmek için kurumlar arası iş birliğinin önemi vurgulandı.Katılımcılar, "Sektörlerarası Aktivite
Planı" oluşturarak, anne ölümlerinin önlenmesine yönelik sağlık hizmetlerinin daha etkin hale
getirilmesi konusunda ortak hareket etme kararı aldı. Programın, toplumun farklı kesimlerine
ulaşarak bilinçlendirme çalışmalarını artıracağı ifade edildi.

AK Parti 8.Büyük Olağan kongreye hazırlanıyor
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CHP Genel Başkan Yardımcısı Yalçın Karatepe, Osmaniye’de bir dizi ziyaretler ger-
çekleştirerek toplantılara katıldı.CHP İl Başkanlığı'na geçen Karatepe, burada dü-

zenlediği basın toplantısında CHP Ekonomi Takımı olarak yurt gezilerine devam e�iklerini
söyledi. Osmaniye'de gözlemledikleri ekonomik sıkıntıların Türkiye'nin geri kalan kısmında
yaşanan sorunlarla aynı olduğunu belirten Karatepe, "Ciddi bir geçim sıkıntısının yaşan-
dığı, esnafın iş yapmakta zorlandığı, çiftçinin para kazanamadığı ve buradan kaynaklanan
sorunların güçlü bir biçimde var olduğunu görüyoruz.”dedi. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, vatandaşlarla birebir temas kurarak onların sorunla-
rını dinlemek ve gönül köprüleri kurmak amacıyla ev ziyaretlerine devam ediyor. Bu kap-

samda Vali Yılmaz, bu hafta işitme engelli bir vatandaşı ve dört çocuklu bir aileyi evlerinde
ziyaret e�i.İlk olarak işitme engelli bir vatandaşa konuk olan Vali Yılmaz, aile bireyleriyle ya-
kından ilgilenerek hatırlarını sordu. Samimi bir ortamda gerçekleşen ziyare�e, vatandaşların ta-
leplerini dinleyen Yılmaz, devletin her zaman yanlarında olduğunu vurguladı.� Sayfa 5’te...

Osmaniye AK Parti İl Başkanı Mehmet Sadi Binboğa, 23 Şu-
bat’ta “Adında AK, Işığında İstikbal” mottosuyla 8. Büyük

Olağan Kongrelerini gerçekleştireceklerini belirtti. Binboğa, İl bi-
nasında pati teşkilatının da katılımıyla basın toplantısı düzenlendi.
Ülke genelinde 12 Ekim 2024’te ilçe düzeyinde başlatılan AK Parti
kongrelerinin 7 Şubat’ta yapılan İstanbul Kongresiyle tamamlan-
dığını hatırlattı. AK Parti’nin artık 8. Büyük Olağan Kongre için
gün saydığını ifade eden Binboğa, bu süreçte, il ve ilçe kongreleri-

nin büyük bir coşku, heyecan ve disiplin içerisinde tamamlandı-
ğını aktardı. Kongrelerde teşkilatlarda olağanüstü birlik ve bera-
berliğin hâkim olduğuna şahit olduklarını anlattı.
Binboğa,“Hizmetin önüne koyulacak her türlü engel ve zorluğa
göğüs gerecek iradeye sahip olan yol arkadaşlarımızın dayanış-
masını, azim ve kararlılığını gördük. Zira bizi her daim güçlü kılan
ve diğer siyasi partilerden ayrıştıran en önemli farkımız da hiç kuş-
kusuz bu hasletlerimizdir. � Sayfa 3’te...

Lise öğrencilerinden
“Biz de varız” desteği

Vali Yılmaz, ev ziyaretlerine devam ediyor

Fırsatçıları bisiklet
üzerinde protesto ettiler

Sektörler arası aktivite planlanıyor

CHP Genel Başkan Yardımcısı
Karatepe, Osmaniye’de

Kaynak: İl SağlıkMüdürlüğü
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Türkiye Eczacılar
Birliği 48. Bölge Os-
maniye Eczacı
Odası, eczacıların
yaşadığı sorunları
kamuoyuna duyur-
mak amacıyla Dev-
let Bahçeli
Meydanı’nda basın
açıklaması gerçek-
leştirdi.

Açıklamaya, Os-
maniye Eczacı Odası
Başkanı Ecz. Hatice
Öktenay’ın yanı sıra
ken�e faaliyet göste-
ren çok sayıda ecza-
cıların yanı sıra İYİ
Parti Osmaniye Teş-
kilatı ve Zafer Partisi
Osmaniye Teşkilatı
da destek amacıyla
basın açıklamasında
yer aldı.

Eczacılar
Çözüm Bekliyor
Osmaniye Eczacı

Odası Başkanı Ecz.
Hatice Öktenay, ec-
zacıların karşılaştığı
zorluklara dikkat çe-
kerken, sağlık sektö-
rünün temel
taşlarından biri olan
eczanelerin ekono-
mik baskılar nede-

niyle kapanma tehli-
kesiyle karşı karşıya
olduğunu vurgu-
ladı.

Öktenay,mevcut
ekonomik koşullara
uygun bir protoko-
lün acilen hayata ge-
çirilmesi gerektiğini
belirterek, “Eczane-
lerimizin ilaç ve ec-
zacılık hizmetlerini
sürdürebilmesi için
günümüz ekonomik
şartlarına uygun bir
protokol ivedilikle
imzalanmal ıdır .
Aksi takdirde, 30
bini aşkın eczanemiz
ayakta kalamayacak
ve hastalarımız sağ-
lık hizmetine eri-
şimde büyük
zorluklar yaşayacak-
tır” dedi.

'İlaç Firmalarının
Politikaları Vatan-
daşıMağdur Ediyor'

Öktenay, ilaç fi-
yatları konusunda
da ciddi sorunlar ya-
şandığını belirterek,
ilaç firmalarının
kamu kurum iskon-
tosunu uygulamak-
tan kaçındığını ve

bunun faturasının
vatandaşa kesildi-
ğini ifade e�i. Sosyal
Güvenlik Ku-
rumu’nun (SGK) bu
duruma müdahale
etmesi gerektiğini
belirten Öktenay,
“Kamu Kurum İs-
kontosu, mevzua�a
yer almasına rağ-
men bazı ilaç firma-
ları tarafından
uygulanmamakta-
dır. Bu da ilaç fiyat-
larının artmasına ve
vatandaşlarımızın
cebinden daha fazla
para çıkmasına
neden olmaktadır.
SGK’yı göreve davet
ediyoruz; halkımı-
zın mağduriyetini
önleyecek adımlar
atılmalıdır” şeklinde
konuştu.

İlaç Yokluğu
Krizi ve Yerli
Üretim Çağrısı

Basın açıklama-
sında, son yıllarda
sıklıkla yaşanan ilaç
yokluklarına da
dikkat çekildi. İlaç
fiyatlandırma siste-
minin günümüz ko-

şullarına uygun
hale getirilmesi ge-
rektiğini ifade eden
Öktenay, “Ülke-
mizde ilaç fiyatlan-
d ı r ı l m a s ı n d a
kullanılan İlaç Fiyat
Kararnamesi gün-
cellenmeli, ha�a
yeni bir model be-
lirlenmelidir. Sü-
rekli ilaç krizi
yaşanmaması için
yerli ilaç sanayimi-
zin güçlendirilmesi
ve uzun vadeli bir
vizyon oluşturul-
ması şar�ır” dedi.

Eczane Dışında
Satılan Ürünler
Halk Sağlığını
Tehdit Ediyor

Öktenay, gıda
takviyesi adı altında
satılan ürünlerin
kontrolsüz şekilde
internet ve market-
lerde satılmasının
halk sağlığını ciddi
şekilde tehdit e�i-
ğini vurguladı. Bu
ürünlerin mutlaka
Sağlık Bakanlığı ta-
rafından ruhsatlan-
d ı r ı l m a s ı
gerektiğini belirten

Öktenay, “Vitamin
ve mineral takviye-
leri dahil olmak
üzere birçok ürün
kontrolsüz şekilde
satılmaktadır. Oysa
ki bu ürünler tedavi
sürecine destek
amaçlıdır ve eczacı
danışmanlığında
sunulmalıdır” dedi.

Eylem Çağrısı:
‘Sağlık Kapımız
Kapanmasın’
Eczacıların bu-

güne kadar birçok
platformda sorunla-
rını dile getirdiğini
ancak yetkililerden
somut bir çözüm
alamadıklarını söy-
leyen Öktenay, ta-
l e p l e r i n i n
karşılanmaması ha-
linde eczanelerin
kapanma eylemine
gidebileceğini du-
yurdu. Açıklama-
sında, “Bugün
sessiz kalırsak, has-
talarımız ilaçlarına
erişimde çok daha
büyük sorunlar ya-
şayacak. Bugün ses-
siz kalırsak,
eczanelerimiz birer

birer kapanacak”
ifadelerini kullanan
Öktenay, yetkilileri
acil önlem almaya
davet e�i.

Son olarak, ecza-
nelerin halk sağlığı
için vazgeçilmez bir
unsur olduğunu be-
lirten Öktenay, “İlaç
ve sağlık hizmetle-
rinde bilginin, eme-
ğin ve güvenin ilk
adresi olan eczane-
lerimizin bu şart-
larda ayakta
kalması mümkün
değildir. Acil ön-
lemler alınmazsa
eczane iflasları kaçı-
nılmaz hale gele-
cektir. Taleplerimiz
sadece meslek gru-
bumuzun değil,
halk sağlığının ko-
runması için de el-
zemdir. Biz
eczacılar olarak hal-
kımızın sağlık kapı-
sını açık tutmak için
buradayız ve müca-
delemize devam
edeceğiz” diyerek
sözlerini tamam-
ladı.

Eczacı Odası

CHP Genel Baş-
kan Yardımcısı Yal-
çın Karatepe,
Osmaniye’de bir dizi
ziyaretler gerçekleş-
tirerek toplantılara
katıldı.

Karatepe, ilk ola-
rak Osmaniye Tica-
ret ve Sanayi Odası
Başkanı Devrim

MuratAksoy'u ziya-
ret e�i.

Ziyare�e CHP
Kadın Kolları Genel
Başkanı ve Osma-
niyeMilletvekiliAsu
Kaya, CHP Hatay
Milletvekili Mehmet
Güzelmansur, CHP
TekirdağMilletvekili
İlhamiÖzcanAygun

da yer altı.
CHP İl Başkanlı-

ğı'na geçen Kara-
tepe, burada
düzenlediği basın
toplantısında CHP
Ekonomi Takımı ola-
rak yurt gezilerine
devam e�iklerini
söyledi.

O sman i ye ' d e

gözlemledikleri eko-
nomik sıkıntıların
Türkiye'nin geri
kalan kısmında ya-
şanan sorunlarla
aynı olduğunu belir-
ten Karatepe, "Ciddi
bir geçim sıkıntısının
yaşandığı, esnafın iş
yapmakta zorlan-
dığı, çiftçinin para
kazanamadığı ve
buradan kaynakla-
nan sorunların güçlü
bir biçimde var ol-
duğunu görüyoruz.
Depremin yara�ığı
etkilerin hala belir-
gin bir biçimde
devam ediyor ol-
ması bu bölgeye
özgü bir durum ol-
makla birlikte as-
lında Türkiye'nin
tamamında var olan
sorunlar burada da
olduğu gibi devam
ediyor." dedi.

Türkiye'de geçim
sıkıntısı yaşayanla-
rın haklarını arama
konusunda önlerine
büyük engeller çıka-
rıldığını aktaran Ka-
ratepe, "Türkiye'nin
bu istisna dönemine
artık bir son vermesi
gerekir. Geçineme-
yenlerin mücadele

etmesinin önündeki
bütün engellerin kal-
dırılması gerek. Çalı-
şanların insanca
yaşayabilecekleri bir
ücretin verilmesinin
mutlaka sağlanması
gerekir.

Çiftçilerin artmış
olan üretim maliyet-
lerinin düşmesi için
gerekli bütün tedbir-
lerin alınması gerek.
Fakat maalesef ikti-
dardan gelen açıkla-
malara baktığımızda
bu yönde bir adım
atmayacakları anla-
şılıyor." diye ko-
nuştu.

Yaşanan ekono-
mik sıkıntıların AK
Parti iktidarının
gündeminde olma-
dığını dile getiren
Karatepe, şunları
söyleri:

"Biz Türkiye'nin
her bir noktasına
ayak bastığımızda
karşımıza çıkan
ekonomik sorunla-
rın Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ın ajanda-
sında olmadığını
görüyoruz. Neden
bahsetmiş Cumhur-
başkanı Erdoğan?
Diyor ki bu ülkede

bir muhalefet boş-
luğu var. Bir muha-
lefet sorunu var.
Endişe etmeyin
Sayın Erdoğan. Biz
ilk seçimden sonra
sizi ana muhalefet
partisi yapacağız.
Biliyoruz ki o
zaman boşluk ola-
rak gördüğümüz
yeri siz AK Parti ve
onun genel başkanı
olarak çok rahat-
lıkla doldurursu-
nuz. Üzerinize
düşeni o zaman ya-
parsınız. Biz ikti-
dara geldiğimiz
zaman muhalefete
laf etmek yerine va-
tandaşın derdine
derman olacak, ge-
çinmesini sağlaya-
cak, çiftçinin
sorunlarını çözecek,
emekçinin alın te-
riyle kazandığı pa-
rayla insanca
yaşayacağı bir hü-
kümet programı
uygulayarak Türki-
ye'yi refaha taşıya-
cağız. Siz o zaman
muhalefe�e o boş-
luğu istediğiniz gibi
doldurun."

Gonca Deniz
Karaçam

Eczacılar ayakta duramıyor, acil çözüm bekliyor

CHP Genel Başkan Yardımcısı Karatepe, Osmaniye’de

Osmaniye’de bir
zincir markete ait
trafoda meydana
gelen patlama ve ar-
dından çıkan yangın
korku dolu anların
yaşanmasına sebep
oldu.

Edinilen bilgiye
göre, merkeze bağlı
Fakıuşağı Mahallesi
eski 112 binası yakı-

nında birmarkete ait
elektrik trafosunda
patlama ve ardından
da yangın meydana
geldi. Çevredekile-
rin durumu 112 Acil
ÇağrıMerkezine bil-
dirmesinin ardından
olay yerine itfaiye,
ambulans ve güven-
lik güçleri sevk
edildi.İtfaiyeninmü-

dahalesi ile söndü-
rülen yangında, du-
mandan etkilenen
market çalışanı bir
kişi ambulansla has-
taneye kaldırılırken,
mahsur kalanlar ise
ekiplerce kurtarıldı.

Yangının çıkış se-
bebiyle ilgili soruş-
turma başlatıldı.

Haber bülteni

Markette önce yangın çıktı, sonra patlama oldu

Doğu Anadolu Projesi
(DAP) Bölge Kalkınma İda-
resi, tarımdan kalkınmaya
kadar birçok alanda 15 ilde ha-
zırlanacak projelere bu yıl 423
milyon 309 bin 879 lira destek
sağlayacak.

Erzurum'da bulunan Sa-
nayi ve Teknoloji Bakanlığına
bağlı DAP Bölge Kalkınma
İdaresi, Erzurum, Ağrı, Arda-
han, Bingöl, Bitlis, Elazığ, Er-
zincan, Hakkari, Iğdır, Kars,
Malatya, Muş, Tunceli, Van ve
Sivas olmak üzere 15 kente
hizmet veriyor.

Geçen yıl hayvan içme
suyu ha�ı, tarımsal makine,
süt sağımmakinesi ve sera ku-
rulumu gibi birçok alanda ha-
zırlanan 81 projeye 376milyon
26 bin 297 lira destek sağlayan
DAP Bölge Kalkınma İdaresi,
bu sürede tarımda sulama için
de önemli çalışmalar yaptı.

DAP desteğiyle bu süreçte
142 kilometre sulama kanalı
inşa edildi ve 95 bin 854 dekar
alanın sulamaya açılması sağ-
landı.

Bu yıl yapılan planlamada
ise 15 il için bitkisel üretim,
hayvancılık, tarımsal sulama
ve sosyal projelerde kullanıl-
mak üzere 423 milyon 309 bin
879 lira destek hazırlandı. Des-
teklerle bu yıl kamu kurum
kuruluşlarının hazırladıkları
projelerde, gençlerin ve kadın-
ların tarıma yönelmesine iliş-
kin hazırlanan çalışmalara
daha çok kaynak ayrılması ka-
rarlaştırıldı.

"Üretimmiktarı artınca,
tarımda istihdam edilenlerin

sayısı artacak"
DAP Bölge Kalkınma İda-

resi Başkanı Prof. Dr. Osman
Demirdöğen,AA muhabirine,
2011 yılında kurulan DAP'ın,
2013 yılından itibaren destek
vermeye başladığını söyledi.

Bölgenin potansiyellerini
ortaya çıkarıp, kalkınma için
bu potansiyelleri desteklemeyi
amaçladıklarını ifade edenDe-
mirdöğen, "Erişilebilirlik ola-

rak tarla başı su-
lama, çiftçilerimiz
için çok önemli. Bu-
rada amacımız, su-
lanabilir alanları
artırarak üretim
miktarını yükselt-
mek.

Üretim miktarı
artınca, tarımda is-
tihdam edilenlerin
sayısı artacak. İstih-
dam sayısı artınca
gelir düzeyi yükse-
lecek. Hem bölge-
deki çiftçilerin
bölgede kalması
sağlanacak hem de

geri göç başlayacak." dedi.
Demirdöğen, çiftçiye kamu

kurumları üzerinden destek
verildiğini anlatarak, üreticile-
rin özellikle tarımsal sulama
desteklerinden dolayı mem-
nun olduğunu belir�i.

"Hedefimiz, insanların
memnun oldukları için böl-
gede yaşamasını sağlamak"

2024-2028 eylem planında
çalışmaların büyük kısmının
yine tarımsal sulamaya yöne-
lik olacağını dile getiren De-
mirdöğen, şunları kayde�i:

"Eğer çiftçiler bu şekilde
desteklenmezse zaten hali ha-
zırda tarımla uğraşanların yaş
ortalaması 58 iken, bu sayıyı
gençleştiremeyiz. Gençlerin
bu alana girmediğini görüyo-
ruz. Biz çalışmalarımızı, genç-
lerin tarıma yönelmesini
sağlamaya yönlendirdik.
Bunun için tarımsal mekani-
zasyona çok önem veriyoruz.
Çiftçilik ağır bir iş. Ekip biç-
meden paketlemeye kadar,
çiftçinin tek başına alamaya-
cağı makineleri vermeye çalı-
şıyoruz. Ülkemizin belki de en
büyük makine parkı bizim de
desteğimizle ErzurumBüyük-
şehir Belediyesinde kuruldu.
Hedefimiz, insanların mecbur
oldukları için değil memnun
oldukları için bu bölgede ya-
şamasını sağlamaktır."

Demirdöğen, gençlerin bu
alana girmesinin çok önemli
olduğunu vurgulayarak, "Es-
kiden olduğu gibi önümüz-
deki yüzyılların da mesleği
tarım. Gençlerde biraz algı
problemi var. Tarımı biraz iti-
barsız iş gibi görüyorlar. Şu an
10 büyükbaş hayvan bakan bir
kişi, genelmüdürmaaşı kadar
gelir elde edebiliyor. Maliyet-
ler yüksek dense de devleti-
miz birçok alanda destek
veriyor. Kamu kurumlarının,
gençlerin ve kadınların ön
planda olduğu projeleri DAP
olarak daha çok destekleyece-
ğiz." diye konuştu.

Kaynak: AA

DAP, 15 ilde kalkınma projelerine
423 milyon TL destek verecek
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Osmaniye’de bir
içerik üreticisinin ar-
kadaşıyla birlikte bi-
siklet üzerinde
fırsatçılarla ilgili çek-
tiği video, sosyal
medya üzerinde

büyük beğeni top-
ladı. Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde ya-
şayan sosyal medya
içerik üreticisi Meh-
met Atabey ve Halil
Pekmezli’nin fırsat-

çılarla ilgili çektiği
video büyük beğeni
topladı.

Atabey ve Pek-
mezli bisiklet üze-
rinde "Fırsatçılara
Gıran Girsin, Mala-

mat Olduk" yazılı
pankartla şehrin
belli noktalarını ge-
zerek fırsatçıları pro-
testo e�i.

Son zamanlarda
yapılan fahiş kira
zamları ve ürünler-
deki artışa dikkat
çekmek için böyle
bir video çektiklerini
söyleyen Mehmet
Atabey, "Arkadaşım
Halil ile birlikte bir
video paylaştık, vi-
deoda 'fırsatçılara
gıran girsin' dedik.
Gıran girsinin an-
lamı Osmaniye’nin
Düziçi ilçesine ait es-
kilerden beri kulla-
nılan kalıcı hastalık

bir nevi beddua ve
sitem etmek demek.
Fırsatçı demekteki
amacımız kiralar ve
bir ürünün bir yerde
fahiş fiya�a diğer
yerde normal fiya-

tına satılmasına
tepki çekmek için ar-
kadaşımla birlikte
bisiklet üzerinde
böyle bir video çek-
tik" dedi.

Kaynak: İHA

Osmaniye AK
Parti İl BaşkanıMeh-
met Sadi Binboğa, 23
Şubat’ta “Adında
AK, Işığında İstik-
bal” mo�osuyla 8.
Büyük Olağan Kon-
grelerini gerçekleşti-
receklerini belir�i.

Binboğa, İl bina-
sında pati teşkilatı-
nın da katılımıyla
basın toplantısı dü-
zenlendi.

Ülke genelinde
12 Ekim 2024’te ilçe
düzeyinde başlatılan
AK Parti kongreleri-
nin 7 Şubat’ta yapı-
lan İstanbul
Kongresiyle tamam-
landığını hatırla�ı.

K Parti’nin artık
8. Büyük Olağan
Kongre için gün say-
dığını ifade eden
Binboğa, bu süreçte,
il ve ilçe kongreleri-
nin büyük bir coşku,
heyecan ve disiplin
içerisinde tamam-
landığını aktardı.

Kongrelerde teş-
kilatlarda olağan-
üstü birlik ve
beraberliğin hâkim
olduğuna şahit ol-
duklarını anlatan
Binboğa, şunları
kayde�i:

“Hizmetin önüne
koyulacak her türlü
engel ve zorluğa
göğüs gerecek ira-

deye sahip olan yol
arkadaşlarımızın da-
yanışmasını, azimve
kararlılığını gördük.
Zira bizi her daim
güçlü kılan ve diğer
siyasi partilerden ay-
rıştıran en önemli
farkımız da hiç kuş-
kusuz bu hasletleri-
m i z d i r .
Memleketimizin 81
ilinde Cumhurbaş-
kanımız, Genel Baş-
kanımız Sn. Recep
Tayyip Erdoğan’ın
liderliğinde “halka
hizmet, hakka hiz-
me�ir” şiarıyla gece
gündüz demeden
fedakarca çalışan
teşkilat larımızla

büyük, güçlü bir aile
olmanın haklı sevin-
cini ve gururunu ya-
şıyoruz. Partimiz,
değişim ve yeni-
lenme sürecini köklü
tecrübesiyle har-
manlayarak bugün-
lere gelmiştir. Her
yeniliği, birikimle
besleyip milletimize
gönülden hizmet
edecek kadrolar ye-
tiştirmiştir. İşte bu
nedenle, bizim anla-
yışımızda kadrolar
arasında “eski” ya
da “yeni” ayrımı
yoktur; bizde sadece
davamıza hizmet
eden güçlü bir ekip
ruhu ve adanmışlık
vardır.”

YÜZDE 65 - 75
DEĞİŞİM

Ak Parti İl Baş-
kanı Sadi Binboğa,
kongrelerde ilçe baş-
kanlıklarında yüzde
65, il başkanlıkla-
rında ise yüzde 75
oranında değişim
gerçekleştirdiklerini
hatırla�ı.

Bu değişiminAK
Parti’ye yeni kan,
can ve heyecan kata-
cağını ifade eden
Binboğa, "AK Par-
ti’lilerin liderimizin,
“Türkiye’de artık
hiçbir şey eskisi gibi
olmayacak” ilkesini
benimseyen, Türki-
ye’nin istikbali uğ-
runa mücadele eden
bir davanın neferleri
olduklarını vurgula-
yan Binboğa, şöyle
devam e�i: “İktidara
geldiğimiz ilk gün-

den bu yana tek he-
defimiz; daha güçlü,
dahamüreffeh, daha
özgürlükçü ve daha
demokratik bir Tür-
kiye inşa etmek ol-
muştur. Bugün,
hayallerimizi büyük
ölçüde gerçeğe dön-
üştürmenin huzu-
runu yaşarken, bunu
bize nasip edenRab-
bimize hamdediyo-
ruz. Muhalefetin
hayalini dahi kura-
mayacağı sayısız
eseri Türkiye’mize
kazandırmak için
gece gündüz deme-
den olağanüstü bir
gayret göstererek ça-
lıştık. Milletimizin
bağrından çıkan ve
milletimizin hissiya-
tına tercüman olan
bir dava hareketi
olarak hep sahada
yer aldık. İlkemizi,
uluslararası arenada
ne söylediği dikkate
alınan, görüşlerine
başvurulan bir dev-
let konumuna taşı-
d ı k .
Cumhurbaşkanımız
veGenel Başkanımız
Sn. Recep Tayyip Er-
doğan’ın liderli-
ğinde Türkiye,
dünya sahnesinde
mazlumların gür
sesi, adaletin en
güçlü savunucusu
ve yaralı vicdanların
tercümanı oldu”
şeklinde konuştu.

YENİ SLO-
GANLARIMIZ
Binboğa, 8.

Büyük Olağan Kon-
grede kullanılacak

sloganların Türkiye
Yüzyılı’nın vizyo-
nunu, amacını, he-
defini ve ruhunu
yansı�ığını belir�i.

Sloganların Tür-
kiye Yüzyılı’nın ana
hedefinden yola çı-
karak belirlendiğine
dikkat çeken Bin-
boğa, “Adında AK,
Işığında İstikbal”
dedik. Bu yeni slo-
ganımız aynı za-
manda olağan
kongre sürecinde
k u l l a n d ı ğ ı m ı z
“Umudun, İcraatın,
Geleceğin Adı AK
Parti” şiarımızın da
genel çerçevesini çiz-
mekte, açacağımız
her yeni sayfada
umudu, icraatı ve
sağlam bir istikbali
hedeflemektedir.
AK Parti’mizin ışı-
ğındaki istibal ile;
geleceği inşa etmeye,
kalkınmayı hızlan-
dırmaya, huzuru ve
barışı güçlendir-
meye, gençliğe umut
olmaya, başarıyı bü-
yütmeye, üretimi ar-
tırmaya, şe�ati ve
adaleti yaymaya ve
istikrarı sürdürmeye
devam edeceğiz. Bu
vesileyle, kongremiz
ülkemize ve milleti-
mize “hayırlı olsun”
diyor, 23 Şubat’ta
büyük bir coşku ve
heyecanla gerçekleş-
tireceğimiz 8. Ola-
ğan Kongremize
tüm milletimizi
davet ediyoruz” ifa-
delerini kullandı.

M.Ali Ulugöl

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) Karacaoğlan
Yerleşkesinde yapıl-
ması planlanan
cami projesine iliş-
kin değerlendirme-
lerde bulunuldu.

İl Müftüsü Ali
Çakmak, Diyanet
İşleri Başkanlığı Ya-
tırım, Emlak ve Tek-
nolojik Hizmetler
Daire Başkanı

Hamit Albayrak,
Sosyal Hizmetler
Daire Başkanı
Ahmet Bulut ve
Mimar Muhammed
Korkmaz, OKÜ
Rektörü Prof. Dr.
Turgay Uzun’u ma-
kamında ziyaret
e�i.

Ziyare�e, üni-
versite bünyesinde
yapılması planla-
nan cami projesine

ilişkin değerlendir-
melerde bulunuldu.

Cami Projesi
İçin Saha İncele-
mesi Yapıldı
Ziyaretin ardın-

dan, Rektör Prof.
Dr. Turgay Uzun,
Osmaniye İl Müf-
tüsü Ali Çakmak,
Diyanet İşleri Baş-
kanlığı Yatırım,
Emlak ve Teknolo-
jik Hizmetler Daire

Başkanı Hamit Al-
bayrak, Sosyal Hiz-
metler Daire
Başkanı Ahmet
Bulut, Mimar Mu-
hammed Korkmaz,
Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Coşkun
Özalp, Genel Sekre-
teri Recep Şen,
Genel Sekreter Yar-
dımcısı Fatih Giz-
lice ile ilgili daire
başkanları ve yetki-

liler, Karacaoğlan
Yerleşkesi'nde ca-
minin inşa edilmesi
planlanan alanda
saha incelemesinde
bulundu.

İncelemeler sıra-
sında, projenin de-
tayları ve
uygulama süreci
hakkında fikir alış-
verişinde bulu-
nuldu.

Rektör Prof. Dr.

Turgay Uzun, üni-
versiteye önemli bir
değer katacak olan
cami projesinin, öğ-
rencilerin ve çalı-
şanların ibadet
ihtiyaçlarını karşı-
lamanın yanı sıra
sosyal ve kültürel
açıdan da önemli
bir merkez olması-
nın hedeflendiğini
belirtti.

Kaynak: OKÜ

AK Parti 8.Büyük Olağan kongreye hazırlanıyor

OKÜ’de cami projesi hayata geçiyor

Fırsatçıları bisiklet üzerinde protesto ettiler

Artvin'de öğretmenler, ör-
dükleri atkıları deprem bölge-
sindeki kardeş okulun
öğrencilerine gönderdi.

Vakı	ank İlkokulu öğret-
menleri sosyal sorumluluk
duygusuyla "İlmek İlmek
Umut, Geleceğe Sıcak Doku-
nuş" adını verdikleri proje
kapsamında, fırsat buldukla-
rında deprembölgesindeki öğ-
renciler için atkı ördü.

El emeği atkılar, kardeş
okul Kahramanmaraş'ın Tür-
koğlu ilçesindeki Yıldızkent
Şehit Şeref Ortaokulu öğrenci-
lerine gönderildi.

İl Milli Eğitim Müdürü
Fahri Acar, bir projenin daha
güzel sonuçlarını görmenin
mutluluğunu yaşadığını söy-
ledi.

Vakı	ank İlkokulu öğret-
menlerinin deprem bölgesin-
deki öğrencilere dokunmak
için hayata geçirdiği projenin
çok anlamlı olduğunu ifade
eden Acar, "Deprem bölgesin-
deki öğrencilerimizin soğuk ve
zor koşullarda geçen kışını
daha mutlu ve sıcak geçirme-
leri için öğretmenlerimiz atkı

ördü. Projemizin ismi zaten
'İlmek İlmek Umut, Geleceğe
Sıcak Dokunuş.' Çocuklarımı-
zın geleceğine sıcak bir doku-
nuş yapmak istediler." dedi.

Acar, kardeş okuldaki 60
öğrenciye atkı ulaştırılmasını
amaçlayan projenin başlangıç
aşamasından sonuna kadar
katkı sağlayan öğretmenlere
teşekkür e�i.

Öğretmenlerden Gül Köse
ise projeyi öğretmenler oda-
sındaki bir konuşma sonrası
hayata geçirdiklerini söyledi.

Sosyal sorumluluk anlayışı
kapsamında bu işi başla�ıkla-
rını anlatanKöse, şöyle devam
e�i:

"Kış mevsimi münasebe-
tiyle atkıyla başlayalım, her ay
bir etkinlik yapalım diye dü-
şündük.Müdürümüzle görüş-
tükten sonra Kahramanmaraş
ilimizde kardeş okulumuz ol-
duğunu dile getirdiler. Bunu
bir projeye dönüştürmeye
karar verdik. Bu ayki etkinliği-
miz atkı. Kadın öğretmenler
hep beraber ördük ve 60'a
yakın atkıyı tamamladık."

Kaynak: AA

Deprem bölgesindeki
öğrenciler için atkı ördü

Adana'da çocukluk arka-
daşları Seda Ünsal ve Gülhan
Dost, sitenin bahçesinde oluş-
turdukları barınakta 35 kedi-
nin bakımıyla ilgileniyor.

Merkez Seyhan ilçesinde
yaşayan 51 yaşındaki Ünsal,
2015'te bankadaki işinden
emekli olduktan sonra sahip-
siz hayvanlar için çalışmalara
ağırlık verdi.

Sokaktaki kedileri besle-
yip veteriner masraflarını üst-
lenen Ünsal ile çocukluk
arkadaşı 55 yaşındaki Gülhan
Dost, 2022'de Tarım ve
Orman Bakanlığınca Yüreğir
Belediyesinde düzenlenen
eğitime katılıp "yerel hayvan
koruma görevlisi" belgesi
aldı.

Ünsal, 8 ay önce Dost'un
yardımıyla evinin bulunduğu
sitenin bahçesine yöneticiden
izin alarak kediler için barı-
nak oluşturdu.

Tente koydukları barınağı
süsleyen Ünsal ve Dost, 35 ke-
dinin beslenmesi, bakımı ve
tedavisiyle ilgileniyor.

- "Hangimiz eksik kalırsa
diğerimiz desteğe gidiyor"

Seda Ünsal, AA muhabi-
rine, küçük yaşlardan itibaren
hayvanlarla yakın olduğunu,
evinde de 2 kedi beslediğini
söyledi.

Emekliliğinin ardından

kedilere daha çok vakit ayır-
dığını dile getiren Ünsal, şun-
ları anla�ı:

"Böyle bir şey yapmak ço-
cukluk hayalimizdi. Önce
ufak yuvalar yaparak başla-
dım. Hayalimiz arsa satın alıp
büyük barınak yapmaktı ama
imkanımız olmadı. Çocukluk
arkadaşım Gülhan'la bu işe
adım a�ık. Hangimiz eksik
kalırsa diğerimiz desteğe gi-
diyor."

Ünsal, gününün büyük
kısmını kedilerle geçirdiğini
ifade ederek, "Sabah besleme
için barınağa iniyoruz. Hay-
vanların beslenmesi, hasta ve
yaralı olanların veterinere, kı-
sırlaştırma yapılacakların
merkeze götürülmesi derken
eve dönüşüm 16.00'yı bulu-
yor. Aslında tam mesaili çalı-
şıyorum." diye konuştu.

Maddi destek almadıkla-
rını anlatan Ünsal, barınak-
taki 35 kedinin yanı sıra
çevrede buldukları yardıma
muhtaç hayvanlara da el
uza�ıklarını kayde�i.

Gülhan Dost da arkada-
şıyla hayallerini gerçekleştir-
mekten mutluluk
duyduğunu belirterek, "Bu-
rası bize terapi gibi oluyor.
Her sabah sanki spora gider
gibi buraya geliyorum." dedi.

Kaynak: AA

Barınakta 35 kedinin
bakımını üstleniyorlar
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Edirneli müzisyen ve akade-
misyen Evrim Kaşıkçı'nın müba-
dele sonrası Türkiye-Yunanistan
sınırı olan Meriç Nehri'nin ayır-
dığı aşıkların hikayesini anla�ığı
türküye yapay zeka yardımıyla
klip hazırlandı.

Trakya Üniversitesi Balkan
Araştırma Enstitüsü Balkan
Müzik Kültürleri Ana Bilim Dalı
Öğretim Görevlisi Dr. Evrim Ka-
şıkçı, doktora tezi olan mübade-
leyle Edirne'den Yunanistan'a
giden Gagavuzların halk kültü-
rünün anlatıldığı "Nehrin Ötesi:
Yunanistan Kumçiftliği (Ores-
tiada) Gagavuzları Halk Kül-
türü" isimli çalışmayı kitap
olarak yayınlandı.

Kitapla aynı ismi taşıyan bir
türkü de besteleyen ve seslendi-
ren Kaşıkçı, bu eserine yapay ze-
kayla klip hazırlamak için Tunca
Meslek Yüksekokulu Müdür Yar-
dımcısı Öğretim Görevlisi İlkay
Demiralay'dan destek istedi.

Kendisi de mübadil bir aile-
nin üyesi olan Demiralay, kitabı
okuyup şarkıyı dinledikten sonra
üretken yapay zeka yardımıyla
türküye bir klip hazırladı.

Mübadele sonrası Türkiye ve
Yunanistan arasında doğal sınır
olan Meriç Nehri'nin ayırdığı iki
sevdalının hikayesini anlatan
"Nehrin Ötesi: Aşık Oldum Karşı
Kıyının Gülüne" isimli eserin
klibi sosyal medya ve müzik plat-
formlarında da yayımlandı.

"Klibi görünce şok oldum"
Kaşıkçı, AA muhabirine,

Edirne'de birçok göçmen ailenin
yaşadığını, herkesin bir şekilde
göç konusunun içinde olduğunu
söyledi.

Kitap ve türküden oluşan
projesinin kliple tamamlandığını
ifade eden Kaşıkçı, şöyle ko-
nuştu:

"İlkay Hocam böyle bir çalış-
mayı severek yapacağını ifade

e�i, ben de çok mutlu oldum.
Nasıl bir sonuçla karşılaşacağı-
mız konusunda bir öngörüm
yoktu. Bana hazırladığı videoyu
gösterince çok etkilendim, şok
oldum. İzleyenlerin tepkisi de
aynı oldu. Hem kitabı hem şar-
kıyı hem duygularımızı anlatan
bir klip hazırlanmıştı. Nehrin
Ötesi ismini vermiş olduğum
proje, bu önemli dokunuşla ta-
mamlanmış oldu."

Kaşıkçı, ilgi gören klibin, hem
şarkının hem de kitabın içeriğini
yansıtan bir senaryoyla hazırlan-
dığını dile getirdi.

"Sanatsal bir dokunuş oldu"
Demiralay da Kaşıkçı'nın

mübadeleyle ilgili akademik ça-
lışmalarını sanatsal bir eserle taç-
landırdığını belir�i.

Kitabı daha önce okuduğunu,
şarkıyı dinleyip klip için zih-
ninde senaryo oluşturduğunu
aktaran Demiralay, "Senaryolaş-
tırma kısmını halle�ikten sonra
erişebildiğimiz üretken yapay
zeka modülleriyle coğrafya ve

kültürel yapıya uygun bir klip
oluşturmayı düşündük ve yap-
tık. Önce görselleri oluşturduk,
sonra bunları şarkı sözlerine ve
kitabın ana fikrine uygun olarak
hareketli görüntülere çevirdik."
dedi. Demiralay, mübadil bir ai-
lenin mensubu olarak projenin
bir parçası olmaktan memnuni-
yet duyduğunu ifade e�i.

Yapay zeka teknolojisinin
hızla geliştiğine dikkati çeken
Demiralay, şunları kayde�i:

"Yapay zeka maddi ve tekno-
lojik imkanlar doğrultusunda
erişebildiğimiz bir teknoloji. Bu
klibi ben tek başıma hazırladım.
Baktığınızda normal şartlarda
böyle bir klibin hazırlanmasında
birçok insan çalışıyor. Üretken
yapay zeka modülleri birçok in-
sanın işini yapar hale gelmiş du-
rumda. Aşırı profesyonel bir iş
olmasa da daha iyi teknik ola-
naklarla ve daha erişilebilir tek-
nolojilerle bunu daha da
geliştirebilirsiniz."

Kaynak: AA

Meriç Nehri'nin ayırdığı aşıkları anlatan
türküye yapay zekayla klip hazırlandı

Buerger hastalığı sonucu yaklaşık 2 yıl önce iki
bacağı ampute edilen 37 yaşındaki ressam Fatih
Toprak, "Palyaço Kümesi-İki Uç" isimli ilk kişisel
sergisinden elde edeceği gelirle protez bacaklarına
kavuşabilmeyi arzuluyor.

Çocukluğundan bu yana resme ilgi duyan ve
yıllardır sanatla iç içe olan grafiti ve resim sanat-
çısı Toprak, yıllardır Türkiye'nin birçok sokağında
"Atione" mahlasıyla yaptığı grafitilerle tanınıyor.

Ressam Toprak'a, 4 yıl önce tütün kullanımı
sonucunda kol ve bacaklardaki damarların ilti-
haplanması ya da şişmesiyle ortaya çıkan damar
tıkanıklığı rahatsızlığı olarak tanımlanan Buerger
hastalığı tanısı konuldu. Toprak, hastalığa bağlı 2
bacağının da ampute edilmesi gerektiğini öğ-
rendi.

İstanbul'da ameliyat olduktan sonra ailesinin
yanına Kahramanmaraş'a dönen ve 3 gün sonra 6
Şubat 2023'te meydana gelen depremi yaşayan
Toprak'ın hastalığının ilerlemesi üzerine bacakları
ampute edildi.

Toprak, yaşadığı uzuv kaybından sonra pes et-
meyerek mesleğine tekerlekli sandalyesinde
devam e�i.

Her şeyin zıddıyla var oluşunu işlediği "Pal-
yaçoKümesi-İki Uç" isimli ilk kişisel sergisini açan
Toprak, sergiden elde edeceği gelirlerle, istediği
protezlere kavuşarak yeniden ayağa kalkacağı
günün hayalini kuruyor.

"Bacaklarımı kaybetmeyi bir engel
olarak görmüyorum"

Ressam Toprak,AA muhabirine, 6 Şubat dep-
reminden etkilenen birçok kişinin uzuv kaybı ya-
şadığını belirterek, kendi yaşam öyküsüyle
insanlara ilham olmak istediğini söyledi.

Bacaklarını kaybetmesinin kendisi için bir
"kurtuluş" olduğu, çünkü 2 yıl boyunca çok acı
çektiğini ve bu durumun ona çok ağrıyan bir dişi
çektirmek gibi hisse�irdiği değerlendirmesinde
bulunan Toprak, "Bacaklarımı kaybetmeyi, bir
kayıp gibi görmüyorum, bir engel olarak da gör-
müyorum." dedi.

Toprak, yeniden hayatını kazanmak ve pro-
tezlerini alabilmek için en iyi bildiği şey olan
resim üzerine yoğunlaştığını dile getirerek,
"Hayat bana her şeye yeniden başlamam gerekti-
ğine dair bir geri dönüş yaptı. Ben de her şeye ye-
niden başlamaya karar verdim tam yolun
yarısında. Protezleri almak biraz pahalı. Protezle-
rimi almak için yine en iyi bildiğim şeyi, resim
yaptım. Resimlerin tamamını protezlerimi alabil-
mek için üre�im." diye konuştu.

Bugüne kadar adını duyurabilmesini grafiti
sanatçısı olarak sprey boyayı çok iyi kullanmasına
borçlu olduğunu ifade eden Toprak, "Ben çok bo-
yuyordum, deyim yerindeyse
spreyi yiyordum yani. Tabii ben
nereden bilebilirim ki onun bana
zarar verdiğini." diyerek duygu-
larını aktardı.

Toprak, yaşadığı zorlukları
"sınav" olarak değerlendirerek,
kötü olayların insanı olgunlaştı-
rarak büyüten bir süreç oldu-
ğunu, yaşadığı dönüşümün hem
kendine hem de çevresindekilere
ilham verdiğini düşündüğünü
belir�i.

"Aşılmayacak hiçbir
sorun yok"

Geçirdiği zorlu süreçler son-
rası yaşadığı kişisel gelişimi "Be-
denimden bazı parçalar eksiliyor
ama ruhuma farklı parçalar ekle-
niyor." diyerek açıklayan Toprak,

içinde bulunduğu değişimi şöyle ifade e�i:
"Öncesinde böyle bir adam değildim. 'Ben ka-

zanırım, ben yaparım'dan tevekkül durumuna
geçtim. Bu değişim, neresinden bakarsanız bakın
işime yaradı. Bir oğlum var. Önceki adamdan zi-
yade bu adam daha baba ona göre. Herkes için
daha iyi. Aşılmayacak hiçbir sorun yok. Sabır ve
değişim, hayatımın her alanında beni daha güçlü
yaptı."

Toprak, önceden sanatının hareket temelli ol-
duğunu, Türkiye'nin 30 farklı şehrinde her köşe
başına adını yazdığını anlatarak, şimdi tekerlekli
sandalyesiyle hareket e�iğini söyledi.

Tekerlekli sandalyesini adeta palet gibi kulla-
nan Toprak, sözlerine şöyle devam e�i:

"Sandalyenin tekerlerine sürekli boya damla-
tan serumlar ekledim. Sonra da tekeri hareket et-
tirerek zeminde yazılar oluşturmayı denedim.
Palyaço sergisi olduğu için 'Ha Ha Ha' yazdım.
Bunun sebebi, ben hasta olduğumu öğrendiğim-
den, ayaklarım kesilene kadarki süreçte deprem
oldu, eşimden boşandım, çocuğumdan ayrı kal-
dım. Bütün felaketleri aynı anda yaşadım. Üre�i-
ğim işlere baktım. O yıl sadece gülen emojiler
yapmışım. Bazen başınıza gelen veya dışarıda
duyduğunuz bir habere maksimum verebileceği-
niz tepki gülmek oluyor artık."

Herkes palyaço aslında, sadece
onların yüzü gerçekten boyalı"

Yaşadıklarından sonra hayata başka pencere-
den bakma fırsatı yakaladığını ve her şeyin zıd-
dıyla var olduğunu anlamanın bunca karmaşa
içinde yolunu bulmasını sağladığını ifade eden
Toprak, "Palyaço Kümesi-İki Uç" isimli sergisiyle
"evren ve anlam" sorularına cevap aradığını kay-
de�i.

Toprak, sergiden elde edeceği gelirle bacakla-
rına protez yaptırmak istediğini dile getirerek,
eserlerinde genellikle tercih e�iği palyaço figürle-
riyle ilgili şunları paylaştı:

"Palyaçolarla ilgili bir araştırma yaptım. İnsan-
ların yüzde 50'si korkuyor, yüzde 50'si eğlenceli
buluyor palyaçoları. Burada bu istatistiğin bu
kadar keskin olması zıtlıklara en uygun figür ola-
rak düşünmemi sağladı.Ayrıca palyaçolar benim
için bütün duyguları içinde barındıran karakter-
ler. Gülmek de palyaçoya göre, ağlamak da keder
de palyaçoya göre neşe de. Aynı insan gibi yani
ve hepsi ona yakışıyor. Herkes palyaço aslında,
sadece onların yüzü gerçekten boyalı."

Toprak'ın 13 Şubat'ta açılan "Palyaço Kümesi-
İki Uç" sergisi, 7Ocak'a kadarAnkaraUniteOrtak
Mekan'da sanatseverlerin ziyaretlerine açık ola-
cak.

Kaynak: AA

Bacaklarını kaybeden ressam, protezlerle
Yeniden ayağa kalkacağı günü bekliyor
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Osmaniye’nin Ka-
dirli ilçesinde Gül-
ten Ali Ziyan
Anadolu Lisesi öğ-
rencileri, sosyal so-
rumluluk bilinciyle
anlamlı bir etkinliğe
imza a�ı. "Biz Varız"
sloganıyla düzenle-

nen kermes, ihtiyaç
sahibi ailelere destek
olmayı amaçladı.
Okul bahçesinde
gerçekleştirilen et-
kinlik, öğretmenler,
öğrenciler ve velile-
rin yoğun ilgisiyle
karşılandı. Kermes-

ten elde edilen gelir-
lerle hazırlanan yar-
dım kolileri, ihtiyaç
sahibi ailelere ulaştı-
rıldı.
Kermesin organizas-
yonunda büyük
emeği geçen 10 E sı-
nıfı öğrencileri ve

öğretmen Emre Kır,
etkinliğin amacına
ulaştığını belirterek,
“İhtiyaç sahibi aile-
leri bulup onlara
destek olmak, öğ-
rencilerimize yar-
dımlaşma ve
merhametin öne-

mini kavratmak
bizim için çok kıy-
metliydi” dedi.
Gerçekleştirilen bu
anlamlı proje, hem
öğrenciler hem de
veliler tarafından
büyük takdir top-
ladı. Değerler eği-

timi kapsamında
yapılan etkinliğin,
yardımlaşma bilin-
cini artırarak top-
l u m s a l
dayanışmaya katkı
sunduğu vurgu-
landı.

Haber Bülteni

Sakarya'da meslek liseli-
ler, okulun mutfağında gün-
lük 2 bin 700 taşımalı
öğrenci için yemek yapıyor.

Hendek ilçesindeki Yeni
Mahalle Kız Mesleki ve Tek-
nik Anadolu Lisesi Yiyecek
ve İçecek Hizmetleri Bölü-
mü'nde eğitim gören 72 öğ-
renci, öğretmenleri ve
uzman aşçılar eşliğinde oku-
lun mutfağında uygulamalı
eğitimlerle yemek pişiriyor.

Öğrenciler hazırladıkları
yemekleri, Hendek ve Düz-
ce'nin Gümüşova ilçesinde
taşımalı eğitim kapsamın-
daki 2 bin 700 öğrenciye
ulaştırıyor.

Derslerde yemek yapı-
mıyla ilgili öğrendiklerini
pratikte uygulama imkanı
bulan öğrenciler, döner ser-
mayeden de kazanç sağlıyor.

- "Öğrencilerimize mesle-
ğin inceliklerini öğretiyoruz"

Okul müdürü Alim
Oktar, AA muhabirine,
okulda öğrencilerin meslek-
lerini uygulamalı öğrenme
imkanı bulduğunu söyledi.

Öğrencilerin döner ser-
mayeden aldıkları ücretle

harçlıklarını çıkardığını ak-
taran Oktar, "Şimdiden, öğ-
renciyken para kazanmaya
başlamış oluyorlar." dedi.

Yiyecek ve İçecek Hiz-
metleri Alan Şefi Halime Ay-
demir de öğrencilerin teorik
bilgileri yemek yaparak pra-
tiğe dönüştürdüğünü söy-
ledi.

Aydemir, yemeklerin ha-
zırlık sürecinden bahsede-
rek, "Öğrencilerimize
mesleğin inceliklerini öğreti-
yoruz. Yemek üretimini mes-
leğin merkezinde öğrenmiş
oluyorlar." ifadesini kul-
landı.

11. sınıf öğrencisi Simay
Kılıç okulda çeşitli yemekler
yapmayı öğrenerek geleceğe
hazırlandıklarını kaydetti.

Kılıç, ileride pastacılık
sektöründe çalışmak istedi-
ğini belirterek, "Küçük bir
dükkan açmak istiyorum,
hayalim bu." dedi.

Öğrenci İrem Alkaş, seve-
rek yemek yaptığını ifade
ederek, kendini geliştirme
imkanı bulduğu için mem-
nun olduğunu dile getirdi.

Kaynak: AA

Geleceğin aşçıları taşımalı
öğrencilere yemek hazırlıyor

Osman i ye ’d e
2025 yılı Okul Spor-
ları Yıldız Kızlar
Kategorisi Tenis İl
Birinciliği müsaba-
kaları tamamlandı.

GSİM tenis kor-
tunda düzenlenen
müsabakalarda 30
sporcu il birincisi
olmak için müca-
dele verdi.

Müsabakalar so-

nucunda birinci
Özel İstek Okulları,
ikinci Saimbey Or-
taokulu, üçüncü
Özel Atabey Koleji,
dördüncü Özel
Ender Koleji oldu.

Final müsabaka-
ların ardından ödül
töreni düzenlendi.

GSİM Tenis An-
trenörü Metin Ka-
raali, başarılı

sporcuları tebrik
e�i. Karaali, “Tur-
nuvamızın gerçek-
leşmesinde bize her
türlü desteklerini
esirgemeyen başta
Spor İl Müdürü-
müz sayın Yusuf
Çebi'ye, Spor Şube
Müdürümüz Şeh-
mus Can'a, Okul
Sporları Müdürü-
müz Ali Daşbaş'a,

Tesisler Amirimiz
Mesut Adaklı'ya,
Şube Müdürleri-
mize, Turnuvada
görev yapan Ha-
kemlerimize,Antre-
n ö r l e r i m i z e ,
Sporcular ımızın
kıymetli Ailelerine,
emeği geçen her-
kese çok teşekkür
ediyorum” dedi.

Kaynak: GSİM

Tenis il birinciliği müsabakaları tamamlandı

Osmaniye’nin Ka-
dirli ilçesinde, okul-
larda güvenliğin
artırılması amacıyla
Kaymakam Erdinç
Dolu başkanlığında
"Okul Güvenliği
Toplantısı" gerçek-
leştirildi.
Toplantıya, Kayma-
kam Refiki Enes
Arabacı, Belediye
Başkan Yardımcısı
Şahin Açıkoğlu, İlçe
Emniyet Müdürü
Tarık Esat Kahveci-
ler, İlçe Jandarma
Komutanı Emre
Eker, İlçe Milli Eği-
tim Müdürü İlyas
Tapsız, okul yöneti-
cileri, okul aile bir-
liği başkanları ve
ilgili kurum temsil-

cileri katıldı.
Toplantıda, öğrenci-
lerin ve okul perso-
nelinin güvenliğinin
sağlanması, okul
çevresindeki riskle-
rin en aza indiril-
mesi ve alınacak
tedbirlerin daha
etkin hale getirilmesi
konuları ele alındı.
Yetkililer, öğrenci
güvenliğini tehdit
eden unsurların tes-
pit edilmesi ve
çözüm odaklı çalış-
maların hayata geçi-
rilmesi gerektiğini
vurguladı.
Kaymakam Erdinç
Dolu, öğrenci ve ve-
lilerin huzur içinde
bir eğitim-öğretim
dönemi geçirmesi

için tüm kurumların
iş birliği içinde çalı-
şacağını belirterek,
okul çevrelerinde
denetimlerin sıkılaş-
tırılacağını ifade e�i.
Özellikle okul giriş
ve çıkış saatlerinde
güvenlik tedbirleri-
nin artırılacağı, ser-
vis araçları ve yaya
güvenliği konu-
sunda hassasiyet
gösterileceği bildi-
rildi.Toplantının so-
nunda, ilgili
kurumların koordi-
nasyon içinde hare-
ket ederek, okul
güvenliğiyle ilgili ça-
lışmaların düzenli
olarak takip edile-
ceği ifade edildi.
İlçe Kaymakamlık

Okul güvenliği toplantısı düzenlendi

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
vatandaşlarla birebir
temas kurarak onla-
rın sorunlarını din-
lemek ve gönül
köprüleri kurmak

amacıyla ev ziyaret-
lerine devam ediyor.

Bu kapsamda
Vali Yılmaz, bu
hafta işitme engelli
bir vatandaşı ve dört
çocuklu bir aileyi

evlerinde ziyaret
e�i.

İlk olarak işitme
engelli bir vatandaşa
konuk olan Vali Yıl-
maz, aile bireyleriyle
yakından ilgilenerek
hatırlarını sordu. Sa-
mimi bir ortamda
gerçekleşen ziya-
re�e, vatandaşların
taleplerini dinleyen
Yılmaz, devletin her
zaman yanlarında
olduğunu vurgu-
ladı.

Ziyaret progra-
mına devam eden
Vali Yılmaz, dört ço-
cuklu bir aileye de
misafir oldu.

Aile fertleriyle
bir süre sohbet eden
Yılmaz, vatandaş-
larla bir araya gel-
mekten mutluluk
duyduğunu belirte-
rek, her zaman hal-

kın içinde olmaya
devam edeceklerini
ifade e�i.

O sman i ye ’d e
toplumun her kesi-
miyle yakından ilgi-
lenen Vali Dr.

Erdinç Yılmaz, ger-
çekleştirdiği ziya-
r e t l e r l e
vatandaşların ya-
nında olmaya
devam ediyor.

Kaynak: Valilik

Lise öğrencilerinden “Biz de varız” desteği

Vali Yılmaz, ev ziyaretlerine devam ediyor

Mersin'de "Ares" isimli
papağan tedavi için götürül-
düğü hayvan hastanesindeki
dansıyla veterinerlerin yü-
zünü güldürdü.

İş insanı Mustafa Ensalih,
3 yaşındaki Kakadu cinsi pa-
pağanını tüylerindeki dö-
külme nedeniyle merkez
Yenişehir ilçesindeki Petical
Hayvan Hastanesi'ne gö-
türdü.

Tedavi öncesi papağanı
sakinleştirmek isteyen 4 vete-
riner, dans etmeyi seven
"Ares" için müzik açtı.

Müzik sesini duyunca ha-
reketlenip veterinerlerin dan-
sına eşlik eden papağan,
hastanedekilerin yüzünü gül-
dürdü.

"Ares"in kendileriyle oy-
nadığı anları cep telefonu ka-
merasıyla kaydeden
veterinerler, videoyu sosyal
medya platformlarında pay-
laştı.

"Buraya her gelişinde
bizi neşeye boğuyor"
Hastanenin başhekimi

Orhan Özbaba, AA muhabi-
rine, "Ares"in taklit yetenek-

leriyle öne çıktığını söyledi.
Papağanın tedavisiyle ya-

kından ilgilendiklerini dile
getiren Özbaba, "Paylaştığı-
mız video binlerce hatta mil-
yonlarca kez izlendi.
Görüntüler Amerika Birleşik
Devletleri ve Rusya'da bile
paylaşıldı. Müthiş bir hay-
van, çok uyumlu. Buraya her
gelişinde bizi neşeye boğu-
yor." dedi.

Veteriner hekim Olcay Sa-
lihlioğulları da papağanla eğ-
lenceli zaman geçirdiklerini
ifade ederek, şöyle konuştu:

"Kontrol sırasında Ares'in
kafa sallama hareketini fark
ettik. Kafasını sallaması üze-
rine biz de dans edince or-
taya güzel görüntü çıktı.
Video bizi mutlu edince sos-
yal medyada paylaştık. Ka-
kadu cinsi papağanlar dans
etme konusunda gerçekten
çok iyi. Olumlu yönde geri
dönüşler oldu. İnsanların
mutlu olmaya, mutlu olan in-
sanların eğlenceli görüntüle-
rini izlemeye çok ihtiyaçları
var."

Kaynak: AA

Veterinerlerle dans eden
papağan "Ares" ilgi odağı oldu
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